

## SCREENED CHEMISTRY MADE SIMPLE WITH SCIVERA | Q and A

### Are Scivera's Screened Chemistry services used by small or large chemical suppliers?

Scivera supports companies of any size and in multiple languages. Over the past 10 years, we have worked with the world's largest consumer product brands, their global manufacturing partners large and small, as well as chemical and material suppliers of all sizes.

### Can Scivera provide Screened Chemistry assessments for a single product? Multiple products?

Scivera processes Screened Chemistry assessment and certification services for one product or many products depending on your needs. To see how you can save money on Screened Chemistry with Scivera and request a quote, please [contact us](#).

### Can Scivera help me collect data from my sub-suppliers?

We can! We will work with you to engage your suppliers of chemical mixtures used in your chemical products. Your sub-suppliers' chemical ingredients will be kept secure and confidential and you can see Screened Chemistry results for each sub-mixture and your product(s) overall.

### Does Scivera support other certification standards like ZDHC?

Yes. As part of your Screened Chemistry certification, we can also review your product and provide certifications for ZDHC MRSL Conformance (Level 1). This additional certification can be done for a small additional fee. Please also ask us about Nike Innovation Assessments and others.

### What are ways that I can save time and money by using Scivera for Screened Chemistry?

Scivera provides significant cost and time savings for Screened Chemistry list screening and hazard assessment services over competitors.

As a subscriber to our software solutions, you can realize additional cost savings and benefits. For example, with Screened Chemistry, users have seen savings of up to 70% or more on assessment services by subscribing to our Rapid Screen web-based software tool.

### What type of information does Scivera need for a Screened Chemistry assessment?

For Screened Chemistry, you'll need to provide a full bill of substances ("BOS") for each chemical product you would like assessed and certified. This means, you'll need to provide to Scivera 100% of the chemicals present in your product including any sub-supplier mixtures or chemicals that are included in your product. Scivera can support you in gathering this information.

### What if my (or my sub-suppliers') ingredients are confidential?

Scivera protects your confidential ingredient information. The Screened Chemistry process includes executing a non-disclosure agreement with Scivera. Scivera will not disclose your ingredient identity information, or your sub-suppliers ingredient identity information, to any outside party without prior written permission.

### How do I get started?

To get started, contact the team at Scivera ([screenedchemistry@scivera.com](mailto:screenedchemistry@scivera.com)). We will be happy to answer any questions you have, tell you about our pricing, and provide a quote. We look forward to working with you!

## 用SCIVERA简化SCREENED CHEMISTRY | 疑问解答

### Scivera的Screened Chemistry服务适用于小型还是大型化学品供应商？

Scivera以多种语言支持任何规模的公司。在过去的十年中，我们与世界上最大的消费品品牌们、它们大大小小的全球制造合作伙伴，以及各种规模的化学和材料供应商都合作过。

### Scivera可以为单个产品提供Screened Chemistry评估吗？还是多个产品？

Scivera可以根据您的需求为单个或多个产品提供Screened Chemistry评估和认证服务。要了解如何通过Scivera节省Screened Chemistry评估费用并索取报价，请[与我们联系](#)。

### Scivera能帮我收集次级供应商的数据吗？

可以的！我们将与您一起，与您的化学产品中使用的化学混合物供应商合作。您的次级供应商的化学成分将保持安全和保密，而您将可以看到每种次级混合物和您的产品整体的Screened Chemistry结果。

### Scivera是否支持其他认证标准，如ZDHC？

是的。作为Screened Chemistry认证的一部分，我们还可以审核您的产品并提供ZDHC MRSL符合性认证（1级）。支付少量额外认证费用即可完成此额外认证。另外，我们还提供耐克创新评估等其他认证，要获悉更多详情，请联系我们。

### 有哪些通过Scivera节省Screened Chemistry认证时间和费用的方法？

Scivera提供的Screened Chemistry清单筛选和危害评估服务与我们的竞争对手相比，能节省您大量的成本和时间。

作为我们软件解决方案的订户，您可以实现额外的成本节约和优势。例如，对于Screened Chemistry，用户通过订阅我们的基于网络的Rapid Screen软件工具，可以将评估服务费用节省高达70%或更多。

### 要进行Screened Chemistry评估，Scivera需要哪些信息？

对于Screened Chemistry，您需要提供您想要评估和认证的每个化学产品的完整物质清单（“BOS”）。也就是说，您需要向Scivera提供产品中存在的100%的化学品，包括产品中包含的任何次级供应商混合物或化学品。Scivera可以帮助您收集这些信息。

### 如果我（或我的次级供应商）的成分是保密的怎么办？

Scivera保护您的机密成分信息。Screened Chemistry认证过程包括与Scivera签署一个保密协议。未经事先书面许可，Scivera不会向任何外部方披露您或您的次级供应商的成分信息。

### 我该如何开始？

要开始使用，请联系Scivera团队（[screenedchemistry@scivera.com](mailto:screenedchemistry@scivera.com)）。我们很乐意回答您的任何问题，解释我们的定价，并提供报价。我们期待着与您的合作！